
 

Beste ouders en spelers, 
 
Voor de zomer hebben we als jeugdcommissie voor alle teams en met name voor u als ouder 
of jou als speler een kort gesprek ingepland. Wij zijn blij met de hoge opkomst, ondanks dat 
de communica>e wat kort dag was. We hebben zo door alle gesprekken wel een duidelijk 
beeld gekregen van wat ons als jeugdcommissie aankomend seizoen te doen staat! Daarover 
later wat meer. 
 
Want eerst is het belangrijk om te vermelden dat de jeugdcommissie aankomend seizoen 
aangevuld is met een aantal nieuwe leden. Naast Jos Heefer (voorziEer en bestuurslid Tilburg 
Trappers), Inge Butzelaar, Peggy Verhoeven (ouders U23), Ronald Heidanus (ouder U17) en 
Geert van Iersel (ouder U13) sluiten ook Willem van Assouw (ouder U15) Tommy Grein 
(ouder U13 & U11 en jeugdsponsor) en Bjorn Willemse (ouder U11, lid technisch beleid) aan! 
We zijn zeer verheugd dat we met zo’n grote groep aankomend seizoen het werk dat er ligt 
mogen oppakken. De diversiteit in mensen maakt dat we een mooie taakverdeling kunnen 
organiseren. Binnenkort zal deze taakverdeling zichtbaar worden op de website van Trappers 
Jeugd. 
 
Dan terug naar de inhoud van de gesprekken. We hebben het >jdens de inten>everklaring, 
het lezen van het huishoudelijk reglement en de codes van gedrag gehad over: 
ontwikkeldoelen, een veilig sportklimaat (>jdens trainingen, topsportklas & wedstrijden), en 
de uitdagingen binnen Tilburg Trappers. Zoals in onze eerdere mail te lezen was, maken we 
natuurlijk met z’n allen een seizoen tot een succes. We hebben elkaar nodig om de 
uitdagingen aan te pakken en om oog te hebben voor een veilig sportklimaat en om de 
kinderen, jongeren en jullie als spelers te ontwikkelen. Toch hebben we alle gesprekken 
proberen samen te vaEen in de ontwikkelingen voor volgend seizoen. 
 
Hieronder in samenvaXng de top 3 van alle besproken thema’s. Daarbij hebben we onze 
inten>es vanuit de jeugdcommissie zo concreet als nu al mogelijk is beschreven. Concrete 
ac>es zullen bij aanvang van het seizoen duidelijk worden. 
 

• Ontwikkeldoelen: 
1. Technische ontwikkeling wordt door de meeste mensen als belangrijkste 

ontwikkeldoel aangegeven, van powerska>ng tot s>ckhandeling. Als we daar 
tac0sche ontwikkeling (nummer 4) aan toe zouden voegen ligt er een mooie 
uitdaging voor de verantwoordelijken van het technische beleid. Dit jaar 
verwelkomen we een nieuwe jeugdtrainer: Josh Mackay! 
 

2. ‘Het eerste halen’ en vooral differen0ëren staan samen op nummer twee en 
gee] aan welke ambi>e de jeugd hee]: uitgedaagd worden. De vraag om een 
sterk ijshockey-curriculum wat bij het eerste punt al is aangegeven. Dit punt 
gaat hierop door: Wie kan (al) wat en hoe wordt iedere speler aan de grenzen 
van zijn/haar eigen (!) mogelijkheid uitgedaagd om het beste uit zichzelf te 
halen? 
Differen>ëren, het doelgericht en gegroepeerd ontwikkelen van spelers van 
een bepaald niveau, is een expliciete vraag vanuit jullie die we niet kunnen 
laten liggen. Naast het vormen van een sterke jeugdopleiding onder leiding 



 

van Josh MacKay, zullen ook de aankomende kampen in het teken staan van 
deze doorontwikkeling. 
 

3. Plezier staat op nummer drie! Niets is mooier dan kinderen en jongeren 
plezier te zien hebben. Iedereen groeit namelijk nóg meer bij het hebben van 
plezier. En naast alle U-teams en Damesteam zijn we blij de recreanten 
aankomend seizoen starten met twee teams! Dubbel plezier voor iedereen die 
op latere lee]ijd wil instappen bij Tilburg Trappers. 

 
•  Veilig sportklimaat: 

1. Toch enigszins wat verrassend voor ons als jeugdcommissie, is dat voor wat 
betre] het vormgeven van een veilig sportklimaat op nummer één omgang 
met zachtaardige kinderen/jongeren staat. Toch is er natuurlijk een directe 
link met nummer twee. We zijn blij verrast dat met jullie gesprek er expliciet 
aandacht is gevraagd voor deze groep! De aandacht gaat sneller uit naar 
gedrag dat direct zichtbaar is, en dit gedrag vraagt som ook veel >jd voor 
herstel. Het is dan ook goed om na te gaan: Hoeveel >jd en ruimte gee] de 
teambegeleiding aan kinderen/jongeren die last hebben van dit zichtbare 
gedrag? Hoe groeien en ontwikkelen juist ook deze kinderen/jongeren? Hoe 
zorgen we collec>ef voor een veilig (sport-/omgangs)klimaat? 
 

2. Omgaan met uitdagend gedrag staat niet geheel verrassend in de top drie, 
zelfs op nummer twee. In onze eerste brief hebben we hier ook aandacht aan 
gegeven. Het inperken van wat ‘externaliserend gedrag’ genoemd kan worden 
(zoals een grote mond, schelden en/of fysiek geweld), zal hoge prioriteit 
hebben. Dat maakt dat we u gevraagd hebben om het huishoudelijk 
reglement en codes van gedrag goed (met uw kind) door te nemen. Vanaf 
aankomend seizoen zullen we dan ook situa>es/conflicten gaan borgen. 
Mochten er een patroon zichtbaar worden, gaan we met de desbetreffende 
speler (en waar nodig/gewenst ouder) in gesprek. Meer informa>e over dit 
onderwerp volgt. 
 

3. Veerkracht staat op nummer drie. Wat wij verstaan onder veerkracht is: het 
opkomen voor jezelf (denk ook aan het eerste punt hier), maar ook leren 
omgaan met tegenslag, teleurstelling en opkomen voor een ander. In de 
gesprekken hebben we opgehaald dat ‘rechtvaardigheid’ een thema is, maar 
dat een speler niet al>jd de weg weet te vinden om voor zichzelf op komen en 
zijn/haar gevoel te uiten. Dit seizoen hebben we de inten>e uitgesproken om 
op regelma>ge basis met individuele spelers in gesprek te gaan. Via de 
teambegeleiding of hoofdcoach van het team zullen jullie hierover meer 
informa>e krijgen. 
 

• Uitdagingen 
1. Het zal u niet verbazen dat communica0e met s>p op nummer één staat bij 

de uitdagingen die jullie zien of ervaren binnen de club. Van star>nforma>e 
op het moment dat u zich inschreef bij de club, via de start van het seizoen en 
trainings>jden tot de doorstroom naar een hoger U-team. De communica>e 



 

kan en moet op een aantal wezenlijke vlakken beter. Denk ook aan het ‘doen 
wat je zegt’, openheid in jeugdbeleid en het eenduidig doorvoeren van 
sanc>es/consequen>es. Het laatste raakt natuurlijk aan nummer twee bij 
Veilig Sportklimaat. 
Dat maakt dat de jeugdcommissie op de achtergrond hard gewerkt aan een 
begeleidend schrijven voor teambegeleiders, zullen coachmee>ngs een 
verplicht karakter krijgen en zijn het huishoudelijk regelement en codes van 
gedrag geactualiseerd. De gesprekken voor de zomer als eerste wapenfeit. 
Ook het versterken van de jeugdcommissie met meer leden werpt al direct z’n 
vruchten af. De vele taken die er liggen kunnen nou eenmaal niet door een 
paar leden uitgevoerd worden. 
Daarbij komt dat een aantal zaken (zoals trainings>jden, toernooidata en het 
vinden van -vrijwillige- trainers/coaches) buiten de cirkel van invloed van de 
jeugdcommissie ligt. Maar wat wij wel kunnen doen is een duidelijk signaal 
afgeven en meedenken. Ook u bent vrij om uw gedachten mee te geven aan 
één van de leden van de jeugdcommissie. Wordt vervolgd, want het hee] 
onze nadrukkelijke aandacht. 
 

2. Een sterke staf staat op nummer twee. En dat hee] ook onze wens, maar 
zoals hierboven al beschreven hebben wij hier geen invloed op, buiten het 
meedenken en adviseren. Wel vinden we het erg preXg dat Bjorn Willemse is 
aangesloten bij de jeugdcommissie en onze signalen kan meenemen rich>ng 
het technisch beleid van de club. Ook hebben we al kennis gemaakt met Josh 
MacKay en mogen wij hem uitnodigen op het moment dat er inhoudelijke 
zaken te delen zijn. Te denken valt aan signalen vanuit ouders of 
trainer/coaches, al zullen de laatstgenoemde in nauw contact met Josh zelf 
staan. 
 

3. Op nummer drie is op zichzelf staand geen verrassende, maar wel een punt 
dat snel vergeten wordt: Hoe krijgen we meer meisjes/vrouwen enthousiast 
voor ijshockey? Zowel vanuit het damesteam als ook vanuit de jonge U-teams 
is er de wens om jonge speelsters welkom te heten bij de club. Naast de 
werving en ‘girls only’-momenten is het aan ons allen om jonge meiden en 
dames te enthousiasmeren voor de sport. De ‘commissie werving’ zal dit zeker 
meenemen aankomend seizoen, maar voel je vrij op te par>ciperen! 

 
Zo, een wat langer, uitgebreid schrijven. Dat beseffen we, maar we vinden het belangrijk om 
jullie mee te nemen in de ontwikkelingen voor aankomend seizoen. Tegelijker>jd is het goed 
om te benoemen dat de leden van jeugdcommissie vrijwilligers zijn en dat wij alles doen zo 
goed als dat we kunnen. We werken vanuit het clubstatement Be a good person, en hebben 
het beste voor met de gehele jeugd van Tilburg Trappers. 
 
Mochten er nog vragen en/opmerkingen zijn, dan kan er al>jd gemaild worden naar: 
jeugd@trappers.nl ter aEente van: Jeugdcommissie. 
 
Op een sterk seizoen waarin plezier en ontwikkeling hand in hand gaan. 
De jeugdcommissie Tilburg Trappers  

mailto:jeugd@trappers.nl

